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PROTOKÓŁ  Nr XV / 2016 
sesji Rady Gminy Miedziana Góra 
odbytej w dniu 11 lutego 2016 r. 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu nr XIV/15 sesji w dn. 30.12.15 r.  
6. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres między sesjami - od 31.12.15 r. do 11.02.16 r. 
7. Wystąpienie Kier. Ref. Prew. Komisariatu Policji w Strawczynie. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XIV/107/15 Rady Gminy 

Miedziana Góra z dnia 30.12.2015 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2016 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Miedziana Góra na lata 2016 – 2029. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze w miejscowości Miedziana Góra gm. Miedziana 

Góra (ul. Jurajska). 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Miedziana Góra. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania i powołania przedstawicieli Wojewody Świętokrzyskiego, 

członków Rad Społecznych przy Samorządowym Ośrodku Zdrowia w Miedzianej Górze oraz 
Samorządowym Ośrodku Zdrowia w Ćmińsku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego dotyczącego wspólnego 
przygotowania i przeprowadzenia postępowań o udzielenie zamówień publicznych na zakup i 
świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii 
Elektrycznej. 

15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 101/15 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 10 grudnia 
2015 roku w sprawie opłaty targowej. 

16. Sprawy różne. 
17. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
18. Zapytania i wolne wnioski. 
19. Zakończenie sesji. 

 
Sesja rozpoczęła się o godz. 8.30 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Miedzianej Górze. 
Obecni według załączonych list obecności, załączniki od nr 1 do nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk otworzył XV sesję Rady Gminy. Powitał imiennie 
zaproszonych na sesję – radnego Sejmiku Woj. Świętokrzyskiego Tomasza Zbróga, radnego Powiatu 
Kieleckiego Zdzisława Zapałę, Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Kierowników referatów Urzędu 
Gminy i jednostek organizacyjnych Gminy, Mieszkańców Gminy przybyłych na sesję, Panie i Panów 
Sołtysów, Panią i Panów Radnych oraz wszystkie inne osoby obecne na sesji. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sesji jest 
obecnych 13 radnych, radna Modrzejewska Bożena spóźni się, radny Karczewski Marcin usprawiedliwił 
swoją nieobecność, obrady Rady Gminy są prawomocne. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że zgodnie z przyjętą zasadą w dniu 
dzisiejszym sekretarzem obrad powinien być radny Kamil Baran, który wyraził zgodę. Następnie poddał pod 
głosowanie wybór sekretarza obrad. 
          Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych – 
13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się.                 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku ww. głosowania Rada Gminy 
wybrała sekretarza obrad radnego Kamila Barana. 
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Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  powiedział, że porządek sesji wraz z zawiadomieniem, 
otrzymali wszyscy radni. Wnioskuje o wprowadzenie następujących zmian: 

1. pkt 7 otrzymuje brzmienie – Wystąpienie Kierownika Ref. Prew. Komisariatu Policji w Strawczynie. 
2. zdjęcie z porządku obrad punktu 15 – Sprawozdania Komisji z działalności w 2015 r. 

Następnie poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem ww. zmian porządku sesji? 
          Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych – 
13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
przyjęła zmiany porządku obrad. Spytał, czy są jeszcze wnioski do porządku obrad? 
Przewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy Emil Rutkowsk i wnioskuje o zdjęcie z porządku 
obrad punktu 16 – zatwierdzenie planów pracy Komisji na 2016 r. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem ww. 
wniosku. 
          Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych – 
12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
przyjęła zmianę porządku obrad. Spytał, czy są jeszcze wnioski do porządku obrad? 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Rogula wnioskuje o wprowadzenie do porządku obrad pkt 15 o 
treści - Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 101/15 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 10 grudnia 
2015 roku w sprawie opłaty targowej. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem ww. 
wniosku. 
           Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 radnych – 
9 głosów „za”, 3 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
przyjęła zmianę porządku obrad. Spytał, czy są jeszcze wnioski do porządku obrad? W związku z brakiem 
wniosków odczytał porządek obrad po zmianach, jak na stronie 1 protokołu i poddał pod głosowanie 
przyjęcie porządku obrad. 
                          Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 
radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
przyjęła porządek obrad jak na stronie 1 protokołu. 
 
Ad. 5.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że protokół nr XIV/15 sesji w dniu 30.12.15 
r. był wyłożony w sali obrad na godzinę przed rozpoczęciem obrad, jest ogłoszony na stronie BIP, był 
przesłany radnym e-mailem celem zapoznania się. Powiedział, że przed rozpoczęciem obrad nie wpłynęły 
uwagi do protokołu. Poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu.                                                                                                                 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 
radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
przyjęła ww. protokół sesji.  
 
Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że Wójt przedstawi sprawozdanie z 
działalności, a pytania będzie można zadawać w punkcie 17. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  przedstawił sprawozdanie z działalności od 31.12.15 r. do 11.02.16 r. 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  
 
Ad. 7. 
Kierownik Referatu Prewencji Komisariatu Policji w Strawczynie Jacek Zajęcki powiedział 
m.in. miała być przedstawiona informacja dot. bezpieczeństwa na terenie Gminy, ale nie została 
przygotowana z uwagi na narzucony obowiązek przez Komendę Główną Policji organizowania 
debat publicznych nt. „Mapy zagrożeń bezpieczeństwa na terenie Komisariatu Policji w 
Strawczynie jako elementu procesu zarządzania bezpieczeństwem publicznym, realizowanym w 
partnerstwie społecznym i międzyinstytucjonalnym”, która odbędzie się w Remizie OSP w 
Miedzianej Górze w dniu 15.02.16 r. o godz. 14.00. Zaprosił wszystkich do udziału w debacie i 
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poprosił o przekazanie informacji mieszkańcom Gminy. Temat debaty jest ważny, będzie 
opracowana mapa z miejscami zagrożeń. Na tym spotkaniu będzie przedstawiona informacja o 
stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Miedziana Góra. Następnie udzielił odpowiedzi na pytania. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk podziękował za przybycie i przekazane 
zaproszenia na debatę publiczną. 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy na 2016 r. był omówiony na posiedzeniu Komisji w dniu 8.02.16 r. Poprosił o omówienie, bo 
część radnych nie była na posiedzeniu komisji. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk omawiając projekt uchwały powiedziała m.in. zmniejsza się wydatki 
Centrum  Sportu, Rekreacji i Kultury o 50 tys. zł i przeznacza na konkurs dla klubów sportowych – piłka 
nożna. Następnie omówiła zmiany ujęte w załącznikach od 1 do 4 do projektu uchwały. Wszystkie 
proponowane zmiany są opisane w uzasadnieniu do projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmian w uchwale nr XIV/107/15 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 30.12.15 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2016 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikami. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 
radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XV/114/16 wraz z załącznikami (stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmian w 
wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2016 - 2029, był omówiony na 
posiedzeniu komisji. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu 
uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 
wieloletniej prognozie finansowej Gminy Miedziana Góra na lata 2016 – 2029. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikami. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 
radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XV/115/16 wraz z załącznikami (stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
 
Ad. 10. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk powiedziała m.in. w 2015 roku była podjęta uchwała o udzieleniu 
pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego z przeznaczeniem na budowę chodnika w Porzeczu, zadania nie 
wykonano i nie wykorzystano tej kwoty. Zadanie ma być zakończone w 2016 roku i dlatego propozycja 
przeniesienia wydatku w kwocie 250 tys. zł na 2016 rok. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmian w uchwale nr XIV/107/15 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 30.12.15 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2016 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 
radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XV/116/16 (stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie nazwy ul. 
Jurajska w miejscowości Miedziana Góra był omówiony na posiedzeniu komisji. Spytał, czy są pytania? W 
związku z brakiem pytań poprosił o odczytane projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 
drodze w miejscowości Miedziana Góra gm. Miedziana Góra. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikiem graficznym. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 
radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XV/117/16 wraz z załącznikiem graficznym (stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 
 
Ad. 12. 
Sekretarz Gminy Mirosława Duda omawiając zmiany w Statucie Gminy powiedziała m.in. są to zmiany 
„kosmetyczne” – w załączniku nr 3 skreśla się Zakład Gospodarki Komunalnej w Miedzianej Górze w 
związku ze zmianą formy organizacyjnej. Kolejna zmiana dotyczy rozpatrywania petycji przez Komisje 
zgodnie z ich zakresem działania. Jest nowa ustawa o petycjach i musimy uzupełnić Statut o te sprawy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 
Gminy Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 
radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XV/118/16 (stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie zmiany 
przedstawicieli w Radach Społecznych Ośrodków Zdrowia był omówiony na posiedzeniu komisji. Spytał, 
czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytane projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie odwołania i 
powołania przedstawicieli Wojewody Świętokrzyskiego, członków Rad Społecznych przy Samorządowym 
Ośrodku Zdrowia w Miedzianej Górze oraz Samorządowym Ośrodku Zdrowia w Ćmińsku. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 
radnych – 8 głosów „za”, 1 głos „przeciw” i 4 głosy „wstrzymujące się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XV/119/16 (stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w sprawie zawarcia 
Porozumienia Międzygminnego dot. przygotowania i przeprowadzenia przetargu na zakup i świadczenie 
usług dystrybucji energii elektrycznej był omówiony na posiedzeniu komisji.  
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza powiedział m.in. przetarg był 1,5 roku temu na lata 2015 – 2016, 
uzyskano 20 % niższą stawkę niż w przebiegu detalicznym, umowa kończy się i zaproponowano podpisanie 
umowy na kolejne lata. Jest akceptacja innych gmin i chodzi tu o upoważnienie Wójta do podpisania 
porozumienia o przystąpieniu i ogłoszeniu przetargu w tej sprawie, treść porozumienia jest załącznikiem do 
projektu uchwały. Ceny są korzystne. Przetarg należy ogłosić szybko, bo od 18.04.br. jest zmiana przepisów, 
a zależy nam na ogłoszeniu przetargu na obecnie obowiązujących przepisach. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie zawarcia 
Porozumienia Międzygminnego dotyczącego wspólnego przygotowania i przeprowadzenia postępowań o 
udzielenie zamówień publicznych na zakup i świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej w ramach 
Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz z 
załącznikiem. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 
radnych – 13 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy 
podjęła Uchwałę Nr XV/120/16 wraz z załącznikiem (stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  
 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały zmieniający uchwałę w 
sprawie opłaty targowej był omawiany na posiedzeniu Komisji w dniu 8.02.16 r. Zdania Radnych są 
podzielone w sprawie zmiany inkasenta opłaty targowej na giełdach prywatnych. Otworzył dyskusję. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Siwek Dariusz powiedział m.in. chcę zaznaczyć, że inkaso z opłaty 
targowej to jedyny dochód Stowarzyszenia „Zdrowy Tumlin”, przedstawił zajęcia prowadzone w świetlicy 
w Tumlinie-Wykień. W bieżącym roku świetlica ma zmniejszoną kwotę o 1 tys. zł w porównaniu do roku 
ubiegłego. Przystępując do konkursu to dochód z inkaso jest jako wkład własny Stowarzyszenia. Jeżeli nie 
będzie tego dochodu to trzeba zamknąć świetlicę chyba, że Gmina zrekompensuje w inny sposób tą stratę. 
Sołtys Urszula Struż (inkasent opłaty targowej) jeżeli jest inna alternatywa poboru opłaty targowej to nic 
nie mamy przeciwko tylko stratę tego dochodu prosimy wyrównać, a w jaki sposób to nie wie. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Rogula zgodził się, że podział środków finansowych na 
świetlice jest dziwny. Komisja Rewizyjna zajmowała się problematyką skuteczności poboru opłaty targowej 
na giełdach prywatnych. Przeprowadziła kontrolę i przedstawiła protokół. Zbieramy w małej ilości tą opłatę 
i jeszcze stawki niezgodne z uchwałą Rady Gminy. Należy stwierdzić niegospodarność. Do kasy gminy 
wpływa ok. 25% od handlujących na giełdach prywatnych. Nie wszyscy płacą ta opłatę. Gmina pozyskując 
większe dochody z opłaty targowej przeznaczy je na działalność organizacji pozarządowych. Nowa firma 
jako inkasent będzie egzekwować należności, żeby zniwelować nierówności w stosunku do handlujących. W 
imieniu Komisji Rewizyjnej prosi o podjęcie przedstawionego projektu uchwały.  
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  zwrócił uwagę, że sprawa zmiany inkasenta nie jest Jego inicjatywą tylko 
radnych i dlatego przygotowano projekt uchwały do podjęcia i projekt umowy do podpisania. Świetlica w 
Tumlinie-Wykień działa bardzo dobrze, jest prowadzonych wiele zajęć m.in. Centrum Sportu podpisało 
umowę z Panem Tylkowskim na organizowanie gry w szachy, jest też umowa ze świetliczanką na 
prowadzenie tej świetlicy. Widząc działalność świetlicy stara się wpierać te działania, jest w kontakcie z 
osobami, które działają w świetlicy w Tumlinie. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło powiedział m.in. gmina powinna dbać o większe 
wpływy do budżetu gminy i prawidłowe wydatkowanie. Należy finansować te świetlice, gdzie są efekty. 
Świetlica w Tumlinie działa bardzo dobrze, chodzi o naszą młodzież i jej przyszłość. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – Stowarzyszenie „Zdrowy Tumlin” we wniosku do 
konkursu założyło sobie dochód z poboru opłaty targowej, a zmiana inkasenta pozbawi ich tego dochodu. 
Należy im to zrekompensować – wypracować zyski do realizacji projektu. 
Radny Kazimierz Raczyński powiedział, że nie poprze tej uchwały, bo prowadzący działalność 
gospodarczą płacą podatki. Handlujący płacą właścicielowi giełdy za wynajem powierzchni, właściciel 
giełdy płaci podatek do Gminy i jeszcze mają płacić opłatę targową. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk wyjaśnił, że Rada Gminy wprowadziła opłatę targową i 
obowiązuje na targowiskach na terenie Gminy Miedziana Góra, i mamy prawo zbierać. Chodzi o zmianę 
inkasenta i nie dotyczy to poboru tej opłaty. 
Radny Rafał Micigolski spytał, na jaki czas będzie podpisana umowa z nowym inkasentem, bo należałoby 
po jakimś czasie skontrolować nową firmę i zrobić porównanie. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk – jeszcze nie ma umowy, jest projekt uchwały. Przy podpisywaniu 
umowy będzie określony czas. W każdej chwili można zmienić inkasenta. 
Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Marian Korczy ński powiedział m.in. jest bardzo dokładna 
analiza poboru opłaty targowej od 2013 r. Będzie porównanie czy się to zmieni, jeżeli będzie nowy inkasent. 
Nie chodzi o to, żeby zabrać środki dla Stowarzyszenia „Zdrowy Tumlin”, za ich działalność należą się 
słowa uznania. Chodzi o to, żeby zwiększyć wpływy do budżetu gminy. 
Radny Kamil Baran – głównie wpływy z opłaty targowej są dochodami dla Świetlicy, jaka jest gwarancja 
na zrekompensowanie tych środków? 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk – Gmina nie może finansować Stowarzyszeń, muszą przystępować do 
konkursu i mieć wpływy własne. 
Radny Micigolski Rafał – tracimy ok. 20 tys. zł wpływów z opłaty targowej, żeby mogła funkcjonować 
jedna organizacja. Pobór opłaty targowej jest zgodny z prawem. Nie mamy gwarancji, że zmiana inkasenta 
będzie lepsza, ale musimy spróbować i po pewnym czasie dokonać porównania. 
Przewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy Emil Rutkowsk i – odłożyć sprawę na następną 
sesję, bo temat jest bardzo burzliwy. Omówić dokładniej i zaproponować jakieś rozwiązanie. W 
poniedziałek 8.02.br. omawiano tą sprawę, a dziś jest już projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 
 
Przerwa w godz. 9.55 – 10.05 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk wznowił obrady po przerwie i dalszą dyskusję w 
sprawie zmiany inkasenta opłaty targowej. 
Radny Kazimierz Raczyński stwierdził, że projekt uchwały należy przenieść na następną sesję, bo był 
przekazany radnym w dniu dzisiejszym. 
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Radny Rafał Micigolski uważa, że sprawa trwa bardzo długo i jest przeciwny jej odkładaniu. 
Radny Marian Korczyński uważa, że odkładanie tego tematu nie jest dobre, bo tracimy dochody. 
Zastanowić się na posiedzeniach Komisji, jak sfinansować działalność świetlicy w Tumlinie i przygotować 
projekt uchwały w tej sprawie na następną sesję. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poprosił o wypowiedź w tej sprawie obecnych 
inkasentów. 
Pani Alicja Rogowska – jeżeli chodzi o zmianę inkasenta nie mają nic przeciw, tylko wnoszą o 
zrekompensowanie utraconych dochodów z tego tytułu, żeby świetlica mogła realizować projekty i 
przystępować do konkursu. Prosi o załatwienie tej sprawy w ciągu 1 miesiąca. 
Radny Rafał Micigolski wnioskuje o głosowanie nad projektem uchwały zgodnie z porządkiem obrad. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk przyjęto porządek sesji i zgodnie z tym będzie 
głosowany projekt uchwały, a nie wcześniej zgłoszone wnioski. Poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 
XIII/101/15 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 10 grudnia 2015 roku w sprawie opłaty targowej. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło udział 13 
radnych – 5 głosów „za”, 7 głosów „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie 
podjęła uchwały. (Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 
 
Ad. 16. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  poinformował o istotnych sprawach dla gminy – ogłoszono przetarg na 
budowę kanalizacji sanitarnej etap IV zad. 1, do 25.02.br. jest termin składania ofert; przygotowano wniosek 
do Regionalnego Programu Operacyjnego na dofinansowanie z unii europejskiej; 18.01.br. zawarto ugodę z 
ECON w Sądzie na odzyskanie dokumentacji technicznej sieci kanalizacyjnej etap IV zad. 1 – 8, na te 
działania jest pozwolenie na budowę. Należność za dokumentację została uregulowana. Na kolejne zadania z 
odzyskanej dokumentacji nie poda terminu ich realizacji, bo zależy to od środków finansowych; podpisano 
umowę z firmą ECON na wykonanie projektu kanalizacji sanitarnej oraz rozbudowę i przebudowę sieci 
wodociągowej w Bobrzy, Porzeczu, Przyjmie i częściach Ćmińska Rządowego i Ćmińska Kościelnego. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że wpłynęło kolejne wezwanie do usunięcia 
naruszenia prawa przy podejmowaniu przez Radę Gminy Miedziana Góra uchwały nr VII/53/15 z dnia 26 
czerwca 2015 r. – wzywająca Pani Grażyna Brzezińska Kostomłoty Pierwsze ul. Kielecka. (ksero stanowi 
zał. nr 13 do prot. Możemy udzielić odpowiedzi lub zachować milczenie. Proponuje zachować milczenie. 
       Rada Gminy przez aklamację przyjęła, że zachowa milczenie w ww. sprawie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk wpłynęły pisma od – Marzena Bujnowska;  Edward 
Lasota;  Teresa Górecka;  Alina Żurawska; Helena, Aleksander Wójcik;  zamieszkali Ćmińsk ul. Światełek – 
żądanie zawieszenia wszystkich postępowań administracyjnych związanych w jakikolwiek sposób z 
umożliwieniem lokalizowania elektrowni wiatrowych na terenie Gminy Miedziana Góra do  czasu prawnego 
uregulowania problematyki bezpiecznej lokalizacji elektrowni wiatrowych przez parlament RP. .. 
Odpowiedzi na pisma udzieli Wójt Gminy. 
                           Rada Gminy przyjęła do wiadomości. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk udzielił głosu Pani Magdalenie Hyb. 
Przedstawiciel firmy Kiel-Tech Pani Magdalena Hyb przedstawiła ofertę pracy chałupniczej. Firma 
poszukuje osób do pracy chałupniczej przy składaniu skoroszytów i teczek. Zapewnia dowóz towaru oraz 
odbiór wyrobów gotowych. Szerzej omówiła tą ofertę i udzielała odpowiedzi na pytania. Powiedziała, że 
chętnie weźmie udział w spotkaniach z mieszkańcami celem zaprezentowania oferty pracy chałupniczej. 
                Rada Gminy i Sołtysi byli zainteresowani ofertą pracy chałupniczej i zorganizowania spotkań z 
mieszkańcami w celu przekazania informacji. Pani Hyb przekazała nr telefonu i sołtysi ustalą terminy 
spotkań z mieszkańcami. 
 
Ad. 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy radni składają interpelacje pisemne? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło zapoznał z treścią, a następnie złożył interpelację 
dot. określenia sposobu procedowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 
Kostomłoty Pierwsze „Część Wschodnia” na terenie gminy Miedziana Góra, następnie przekazał 
Przewodniczącemu Rady Gminy (ksero interpelacji stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 
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Radny Korczyński Marian  odczytał interpelację dot. strategii rozwoju gminy Miedziana Góra do roku 
2025 przyjętą uchwałą rady Gminy z dnia 26.06.15 r., a następnie przekazał Przewodniczącemu Rady 
Gminy (ksero interpelacji stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że interpelacje będą omówione na 
posiedzeniach Komisji. 
Radny Rafał Micigolski zwrócił się do Wójta o przygotowanie informacji, ile jest pozwoleń na budowę 
przy ul. Stadionowej w Kostomłotach Pierwszych i Drugich i przy ul. Letniej w Kostomłotach Pierwszych. 
 
  Ze względu na ważne sprawy osobiste salę obrad opuścił radny Rogula Piotr (godz. 10.55). 
Na sesję przybyła radna Bożena Modrzejewska. 
  
Ad. 18. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  udzielił odpowiedzi na pytania dot. sprawozdania z działalności  - 
spotkania z ks. Proboszczem parafii Ćmińsk; zawartej umowy z Masterplanem: spotkania w GDDKiA; 
rozmowy z dyr. Sosnowskim. 
Sołtys Picheta Jan spytał, co zrobimy z budynkiem po mleczarni w Bobrzy k. muru oporowego? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział, że czeka na propozycje mieszkańców sołectwa lub Rady 
Sołeckiej w imieniu mieszkańców. Budynek jest zdewastowany, może go rozebrać i w tym miejscu 
zorganizować parking dla autokarów? To wymaga szerszej dyskusji na zebraniu wiejskim. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek spytał, ile kosztuje miesięcznie kancelaria prawna? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka – 3 tys. zł netto/miesięcznie.  
Sołtys Socha Marek spytał, co z remontem ul. Podmiejskiej oraz miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego części Kostomłotów Pierwszych przy m.in. ul. Podmiejskiej? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – wniosek zgłoszono do rządowego programu przebudowy dróg lokalnych. 
Po 30 marca br. okaże się, czy może być dofinansowanie z tego programu. Remont tej ulicy zależy od 
Powiatu Kieleckiego, a nie od Gminy. M.p.z.p. gdyby nie było uwag to byłby już wyłożony do publicznego 
wglądu, ale jest to odłożone w czasie. 
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza powiedział, m.in. warunkiem przeprowadzenia procedury w sprawie 
uchwalenia m.p.z.p. jest obowiązek przeprowadzenia analizy dot. zasadności sporządzenia m.p.z.p. Omówił 
kolejność procedury z tym związanej. Cała procedura może potrwać ok. 3 miesięcy. Rada musi być 
świadoma, co wiąże się z uchwaleniem m.p.z.p. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło uważa, że nie ma winy ze strony radnych, że nie 
uchwalono planu. Mieszkańcy wnoszą o zmianę daty obchodów „Święta Gminy”, bo w tym samym czasie są 
inne uroczystości m.in. Święto Kielc i Zjazd Sołtysów w Wąchocku. Czy jest możliwe uchwalenie nowej 
daty? Propozycja tydzień wcześniej. Przy drodze krajowej w Kostomłotach Drugich k. szkoły i przejścia dla 
pieszych stoi rudera, czy można z tym coś zrobić i poprawić wizerunek? 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek spytał, co z oświetleniem ulicznym z KOF? 
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza odpowiadając powiedział m.in. w budżecie gminy na 2016 rok 
zaplanowano kwotę na modernizację oświetlenia ulicznego. Były zawirowania kadrowe, ale od poniedziałku 
(15.02.16 r.) będzie przygotowywana oferta przetargowa. Jak będzie z dofinansowaniem i wykonaniem nie 
wiadomo. 
Przewodniczący Rady Seniorów Ryszard Kasprzyk – czy Państwo nie boicie się sytuacji, że pan Kozieł 
będzie wydawał decyzje o warunkach zabudowy? Czy petenci nie będą płacić dwa razy więcej?  
Kier. ref. IGPOS Wojciech Płaza odpowiedział, Gmina podpisała umowę z Panem Rafałem Kozieł, ale nie 
musi tego robić pan Kozieł, można iść do innego urbanisty. 
Radna Bożena Modrzejewska w imieniu rodziców dzieci ze szkoły w Ćmińsku poprosiła o zmianę godziny 
kursu linii nr 9 w godzinach porannych, chodzi o 15 min. Dzieci miałyby dłuższy czas na dotarcie z 
przystanku do szkoły. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  poprosił o opisanie i złożenie wniosku w sekretariacie Urzędu. Wszelkie 
zmiany powodują pewne zaburzenia i nie wszystkim pasują. 
Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego Tomasz Zbróg podziękował za zaproszenie na sesję, 
będzie starał się być obecny na sesjach Rady Gminy, zadeklarował pomoc w sprawach pomiędzy Urzędem 
Gminy a Urzędem Marszałkowskim. Poinformował, że w Kielcach prowadzone są bezpłatne porady prawne 
i jest prośba o umieszczenie tej informacji w gazetce gminnej. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zapoznał z treścią pisma Sołtysów sołectw Gminy 
Miedziana Góra o wysłanie pocztą lub kurierem decyzji podatkowych i za wywóz odpadów komunalnych 
lub o wypłacenie dla sołtysów prowizji 1 zł netto od koperty oraz wydrukowanie list z kwotami rat. W tej 
sprawie są opinie prawne, czy trzeba to przedyskutować? W związku z tym, że Radni byli za dyskusją, to 
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otworzył dyskusję mówiąc, że sprawa płatności za roznoszenie decyzji podatkowych i informacji o odpadach 
komunalnych powinna być poruszona i ustalona przy wyznaczaniu inkasentów. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział m.in. wydrukować list z nazwiskami i kwotami nie możemy 
tego zrobić, bo jest to niezgodne z prawem, jest opinia RIO w tej sprawie. Udostępnienie byłoby to 
przestępstwo skarbowe, bo nie można udostępniać takich danych. Co do płatności powinni wypowiedzieć się 
radni i zadecydować skąd zdjąć pieniądze, bo w budżecie gminy na 2016 rok nie ma środków na ten cel. 
Sołtys Socha Marek powiedział, że na chwilę obecną dwa sołectwa tj. Kostomłoty Pierwsze i Przyjmo nie 
wzięły nakazów do rozniesienia. Podatek będzie zbierał, ale nie będzie roznosił decyzji podatkowych. Może 
roznosić, jeżeli będzie miał zapłacone za to zgodnie z pismem sołtysów. Będzie pilnował, ile Gmina zapłaci 
za rozniesienie nakazów. Inne Gminy dają inkasentom wykazy z nazwiskami i kwotami do zapłaty, a tu 
mówi się o ochronie danych osobowych. 
Radna Bożena Modrzejewska spytała, dlaczego w latach wcześniejszych można było dawać wykazy, a 
teraz jest ochrona danych osobowych. To może przekazać inkasentom wykazy z nazwiskami podatników 
czyli wykaz kto ma płacić podatek, a kto już zapłacił. Nie mając tych wykazów to inkasenci nie będą 
wiedzieć, do kogo iść za podatkiem. 
Radny Tokar Wiesław powiedział, że jako pierwszy wziął nakazy do rozniesienia. O tej sprawie należało 
rozmawiać wcześniej przy wyznaczaniu inkasentów, a nie teraz. Może dać inkasentom dane z nazwiskami i 
ile wpłacił? 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk wyjaśniła, że przepisy zmieniają się i nie będzie działać wbrew prawu. 
Co do wykazu podatników to musi zapytać radcę prawnego, czy można przekazać takie dane. 
Radny Korczyński Marian  spytał, czy jest możliwość zrobienia wykazu ile wpłacono dla sołtysów, ile do 
kasy Gminy i ile internetem. W województwie świętokrzyskim jesteśmy jedyną Gminą, która płaci 12 % 
prowizji od zebranej kwoty i jest to najwyższa prowizja. Należy zastanowić się nad zapłaceniem prowizji dla 
inkasentów od firm płacących podatek do Gminy, a decyzję doręczał inkasent. 
Radny Micigolski Rafał stwierdził, że dotychczas nie było płacone, a decyzje były roznoszone. Od kiedy 
jest 12 % prowizji od zebranej kwoty? 1 zł netto to ile będzie brutto? Jeżeli zapłacimy sołtysom, to komu 
zabrać? Może zmniejszyć procent prowizji i zapłacić za roznoszenie decyzji?  
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk powiedziała m.in. ubruttowienie płatności za roznoszenie nakazów to 
1,64 zł od koperty co daje kwotę ok. 20 tys. zł. Jest dużo zwrotów od sołtysów i musimy wysyłać pocztą. 
Wykazy były udostępniane sołtysom, ale było dużo skarg od mieszkańców, ze są udostępniane ich dane 
osobowe i wysokość podatku. W związku z tym nie możemy przekazać wykazu inkasentom. 
Radny Rutkowski Emil spytał, jeżeli sołtysi otrzymają wykazy to będą roznosić decyzje bez opłat? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – sprawa zaszła bardzo daleko i jest niezrozumiałość pewnych rzeczy. 
Urząd Gminy nie może udostępnić pewnych danych, ale podatnik po otwarciu koperty może to zrobić. 
Spytał, dlaczego sołtysi tak późno wystąpili o płatności za roznoszenie, a nic nie mówili np. jesienią ubr. 
przy ustalaniu inkasentów. Można było dyskutować na ten temat wcześniej, a nie teraz, gdy jest już termin 
doręczenia nakazów. Ochroną jest też objęta wysokość podatku. Zapytamy prawników, czy możemy dać 
sołtysom informację, kto ma zapłacić kolejne raty podatku. Musimy przestrzegać prawo, bo grozi nam kara 
za nioodpowiedzialność. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że dyskusja przedłuża się i nie ma żadnego 
rozwiązania tej sytuacji. Spytał, czy sołtys Socha Marek weźmie nakazy do rozniesienia? 
Sołtys Socha Marek stanowczo odpowiedział, że nie weźmie decyzji do rozniesienia. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że sprawa jest otwarta, czyli będzie jeszcze 
omawiana na posiedzeniach Komisji, żeby rozwiązać ten problem na przyszłość. Zamknął dyskusję. 
Sekretarz Gminy Mirosława Duda przypomniała o konieczności aktualizacji statutów sołectw i zgłosiła 
propozycję współpracy odnośnie Statutu Gminy i statutów sołectw. Poprosiła o zgłoszenie propozycji. 
 
Ad. 19. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, 
podziękował wszystkim za udział i zakończył XV sesję Rady Gminy. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Sesja zakończyła się o godz. 12.10. 
 
           Protokolant                          Sekretarz obrad                    Przewodniczący Rady Gminy 
 
          Halina Żelazna                        Kamil Baran                              Bogusław Sobczyk 
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